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产品详情

EN 771-5:2011+A1:2015人造石砌块CE认证

人造石砌块是用石材和砂浆或用石材和混凝土砌筑成的整体材料。在工程中人造石砌块主
要用作受压构件，可用作一般民用房屋的承重墙、柱和基础。

    

1、人造石砌块欧盟CE认证标准

EN 771-5:2011+A1:2015

Specification for masonry units - Part 5: Manufactured stone masonry
units砌块规范第5部分：人造石砌块

2、人造石砌块欧盟CE认证法规

建材CPR Regulation (EU) No 305/2011

https://www.gaomengce.com/newsinfo/392024.html


3、EN 771-5:2011+A1:2015适用CE认证产品范围

This European Standard specifies the characteristics and performance requirements of manufactured
stone masonry units for which the main intended uses are facing or exposed masonry in load bearing
or non-load bearing building and civil engineering applications. The units are suitable for all forms of
coursed or random masonry walling, including single leaf, cavity, partition, retaining and the external
masonry to chimneys. They can provide fire protection, thermal insulation, sound insulation and
sound absorption. This standard covers concrete masonry units manufactured to resemble natural
stone using casting or pressing techniques with or without textured surfaces produced, by casting,
splitting, washing, blasting or tooling and with or without variable outline effects. It covers
homogeneous masonry units and those consisting of different facing and backing concrete mixes, but
excludes those manufactured with an adhesive bonded decorative face. This standard does not cover
masonry units intended to conform to EN 771-3. 本欧洲标准规定了主要预期用途为承重或非
承重建筑和土木工程应用中的饰面或外露砌体的人造人造石砌块单元的特性和性能要求。
该单元适用于所有形式的分层或随机砌筑墙体，包括单叶、空腔、隔墙、挡土墙和烟囱外
部砌筑。它们可以提供防火、隔热、隔音和吸声功能。本标准涵盖了通过铸造、劈裂、清
洗、喷砂或工装，使用铸造或压制技术，制造出与天然石材相似的混凝土砌块，无论有无
纹理表面，无论有无可变轮廓效果。它包括同质砌块和由不同饰面和背衬混凝土混合料组
成的砌块，但不包括用粘合装饰面制造的砌块。本标准不包括符合EN 771-3要求的砌块

4、人造石砌块欧盟CE认证模式

根据产品性能和使用环境要求，可采用如下认证模式申请CE

模式2+：在墙壁、柱子和隔墙中

模式4：在墙壁、柱子和隔墙中

5、人造石砌块欧盟CE认证测试项目

6、人造石砌块CE认证怎么做

模式1：NB机构测试样品+FPC工厂审核

模式2+：NB机构进行FPC工厂审核

模式3：NB机构测试样品+工厂DOP性能声明



模式4：国内测试+工厂DOP+NB机构发证

7、人造石砌块CE标识如何加贴？ 

了解更多：

建材CE认证

建材产品CE认证

CE认证是什么认证？
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